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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXVI/2022 
 

LXVI Sesja w dniu 29 września 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 29 września 2022 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:15 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała radnych 

i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXVI sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 sierpnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVI sesji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz przedstawił informację ze swojej działalności za okres od 29 sierpnia  

do 29 września 2022 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Do końca września przedłużyłem  nabór wniosków o  najem lokalu mieszkalnego  

w planowanym do wybudowania budynku  przez Prudnickie TBS Sp. z o.o. z siedzibą  

w Prudniku ul. Mickiewicza 7. W wyniku realizacji inwestycji „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego jednoklatkowego wraz z towarzyszącą infrastrukturą 

techniczną w Prudniku przy ul. Samuela Frankla” powstanie 16 lokali mieszkalnych. Do dnia 

dzisiejszego wpłynęło 20 wniosków. Po zamknięciu naboru do pracy przystąpi powołana 

przeze mnie komisja, która będzie kwalifikować poszczególne wnioski zgodnie z uchwałą Rady 

Miejskiej.  

2. W dniu jutrzejszym przekazane gminie wsparcie z rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu przez Gminę Prudnik 

udziałów w istniejącej spółce Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością w kwocie 674 500 wniosę na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki. 

Kwota 674 500 zł podwyższy dotychczasowy kapitał spółki z 2.951.000,00  zł do kwoty 3 625 

500,00 zł., a Gmina Prudnik obejmie w tym kapitale 1349 nowych udziałów po 500,00 zł. 

każdy. 

3. Realizując budżet Gminy Prudnik na bieżący rok przeprowadzono następujące procedury 

przetargowe, zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) zawarto umowę na dostawę sprzętu komputerowego w ramach Programu Operacyjnego  

Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 w ramach projektu grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin  

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR” z  CEZAR Cezary Machnio i Piotr 

Gębka Sp.  z o.o. z Radomia. Kwota umowy 708 818,25 zł. Umowę zrealizowano. Aneksem 

zwiększono umowę o 10 procent i dostarczono kolejne 31 laptopów i 2 tablety.  

http://www.bip.prudnik.pl/
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2) otwarto oferty w postepowaniu ogłoszonym drugi raz na przebudowę z rozbudową budynku 

przy ul. Tkackiej w Prudniku. Postępowanie unieważniono ponieważ nie złożono żadnej oferty. 

3) otwarto oferty w przetargu na kompleksową modernizację oświetlenia miejskiego  

w Prudniku. Wpłynęła jedna oferta. Postepowanie rozstrzygnięto. Zawarcie umowy planowane 

jest w październiku 2022 r. z „Eltrix” Dariusz Iżycki, Jerzy Dźwigała spółka jawna z Nysy. 

Kwota umowy 4 906 296,78 zł. 

4) ogłoszono przetarg na remont dwóch lokali mieszkalnych w Prudniku w ramach projektu 

Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom wojennym w województwie opolskim w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego. Otwarcie ofert odbędzie się  

6 października 2022 r. 

5) ogłoszono przetarg na kompleksową obsługę bankową budżetu gminy i jej jednostek 

organizacyjnych. Otwarcie ofert odbędzie się 10 października 2022 r.  

6) ogłoszono przetarg na budowę lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową lokalnej 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wierzbiec. Otwarcie ofert odbędzie się 12 października 

2022 r. 

7) ogłoszono drugi raz przetarg na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. Otwarcie 

ofert odbędzie się 17 października 2022 r. Pierwszy przetarg unieważniono ponieważ oferta  

z najniższą cena przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierzał przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia.    

4. W dniu 28 września br  Gmina Prudnik rozpoczęła ostatni etap złożonego w miesiącu 

listopadzie 2021 r projektu do programu pn „Granty PPGR - Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” dotyczącego wsparcia dla dzieci z rodzin byłych 

pracowników PGR, z którego skorzystać mogły gminy, na terenie których działały Państwowe 

Gospodarstwa Rolne.  

Przypomnę że ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Polska Cyfrowa 

otrzymaliśmy dofinansowanie projektu w kwocie 781 910,00 zł stanowiące aż 100% 

zaplanowanych wydatków, które przeznaczone zostały na zakup 313 jednostek sprzętu 

komputerowego (komputerów stacjonarnych, laptopów, tabletów) wraz z urządzeniami 

peryferyjnymi i akcesoriami oraz niezbędnym oprogramowaniem, umożliwiających pracę 

zdalną oraz na ubezpieczenie tego sprzętu. Wartość zakupionego sprzętu w ilości 313 sztuk 

zamknęła się kwotą 778 651,50 zł. 

W przypadku Gminy Prudnik projekt swoim zasięgiem w pierwszym etapie obejmie zatem aż 

313 uczniów nie tylko ze szkół podstawowych ale też i ze wszystkich szkół średnich 

spełniającym kryterium dot. zatrudnienia przodków w linii prostej w dawnym PGR. 

Ostatni etap to przekazywanie zakupionego sprzętu. W dniu wczorajszym przekazana została 

pierwsza partia sprzętu w postaci 12 laptopów oraz jednego tabletu pierwszym trzynastu 

osobom. W kolejnych dniach pozostały sprzęt przekazywany będzie sukcesywnie osobom, 

które spełniły wszystkie wymagane programem kryteria. 

Pragnę nadmienić, iż powstałe oszczędności w wyniku przeprowadzonego przetargu na zakup 

sprzętu pozwoliły na zakup dodatkowego sprzętu w ilości 31 laptopów oraz 2 tabletów a tym 

samym na przeprowadzenie dodatkowego naboru osób spełniających kryteria programu. 

Ogłoszony dodatkowy nabór (z granicznym terminem 30 września br.) cieszy się również 

dużym zainteresowaniem i na dzień dzisiejszy liczba chętnych przewyższa ilość dostępnego 

sprzętu. Po zakończeniu dodatkowego naboru w październiku nastąpi weryfikacja złożonych 

zgłoszeń pod kątem spełnienia wszystkich kryteriów programu oraz przekazanie zakupionego 

dodatkowego sprzętu na rzecz zakwalifikowanych dodatkowo osób. 

5. W tym tygodniu rozpoczęła się  inwestycja pn.„Przebudowa drogi nr 107374 O ul. Nowej  

w Łące Prudnickiej”. Przypomnę, że 27.10.2021 r. w wyniku przetargu publicznego została 

zawarta umowa z Wykonawcą tj. Przedsiębiorstwem Robót Drogowych „PRÓSZKÓW” Sp.  
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z o.o., na opracowanie dokumentacji projektowej i wykonanie robót budowalnych z terminem 

realizacji do 30 listopada 2022 r. 08.07.2022r. wykonawca robót uzyskał pozwolenie na 

budowę i jak wspomniałem rozpoczął realizację zadania.   

6. Na finiszu znajdują się procedury związane z uzyskaniem pozwolenia budowlanego na 

budowę drogi ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka.   

Przypomnę, że 24.11.2021 r. w wyniku przetargu publicznego została zawarta umowa  

z Wykonawcą tj. AR-DOM BIURO PROJEKTOWO-USŁUGOWE z Prudnika  na 

opracowanie dokumentacji projektowej z terminem realizacji – 12 miesięcy od podpisania 

umowy tj. do 24 listopada 2022r.  

08.09.2022 r. projektant złożył wniosek o uzyskanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach , który został  uzupełniony 19.09.2022.  

20.09.2022 r. wszczęte zostało  postępowanie o wydanie decyzji środowiskowej,  wystąpiono 

do organów opiniujących (RDOŚ i SANEPID) o wydanie opinii co do potrzeby 

przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko. 

Liczę, że przetarg na wykonanie zadania będziemy mogli ogłosić na przełomie tego  

i przyszłego roku. Przypomnę, że na zadanie to Gmina Prudnik uzyskała dofinansowanie  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - gminy górskie-w kwocie 5 456 000zł. Termin 

na realizację inwestycji został ustalony do września 2023 r. 

7. Mając na uwadze liczne wnioski również Radnych Rady Miejskiej dot. remontu kapliczki 

przy ulicy Wiejskiej, podjęliśmy działania, aby przy udziale środków zewnętrznych  ratować 

substancję tego zabytku. Jak wiadomo zabytek ten położony jest na nieruchomości właścicieli 

prywatnych, stąd gmina mając możliwość pozyskania środków na ten cel podjęła do tej pory 

następujące działania: 

1) uzyskaliśmy tytuł prawny do nieruchomości poprzez zawarcie umowy użyczenia do roku 

2036; 

2) uzyskano wytyczne konserwatorskie dla realizacji zadania;   

3) opracowany został program prac konserwatorskich;  

4) opracowany został projekt architektoniczno-budowlany zawierający opis prac remontowych; 

4) opracowany został kosztorys ofertowy;  

5) przeprowadzono sondaż rynku w celu oszacowania kwoty wykonania remontu kapliczki 

przy ul. Wiejskiej zgodnie z posiadaną dokumentacją budowlaną i z wytycznymi 

konserwatorskimi. 

Na podstawie zgromadzonych dokumentów po ogłoszeniu naboru na renowację zabytków 

przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego wystąpię ze stosownym wnioskiem  

o wsparcie finansowe przedsięwzięcia. 

8. W uzgodnieniu z Radą Nadzorczą Spółki ZWiK  Prudnik,  Spółka z o.o. powołany został 

nowy Prezes Zarządu Spółki Pan Dobromir Niewiński.   

Pan Dobromir Niewiński, ukończył studia wojskowe na Akademii Marynarki Wojennej  

w Gdyni – wydział eksploatacji okrętu oraz studia podyplomowe w Wyższej Szkole 

Inżynierskiej w Opolu - Wydział Budowy Maszyn i studia podyplomowe na Akademii 

Ekonomicznej w Poznaniu - Księgowość i Finanse. 

Wiele lat pracował w firmach produkujących części dla przemysłu motoryzacyjnego 

współpracując między innymi z prudnickim Pionierem. Pełnił funkcje menadżerskie  

w spółkach wytwarzających komponenty obrabiane wiórowo i plastycznie dla wszystkich 

liczących się producentów samochodów: VW, Fiat, Peugeot. Pracował na kontraktach na 

polach naftowych w Libii i Syrii.  

9. Informuję, że w tym miesiącu odbyła się licytacja nieruchomości stanowiącej działkę  

nr 1990/140, położoną w Prudniku przy ulicy Nyskiej  o powierzchni 0,8942ha tzw. plac 

węglowy przy ciepłowni byłego ZPB Frotex. W licytacji uczestniczyło kilku oferentów 

również nasz Zakład Energetyki Cieplnej. Ostatecznie teren został wylicytowany  przez 
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podmiot, który wcześniej zakupił nieistniejącą stację benzynową. Spotkałem się z nabywcą 

działki, który przedstawił zamierzenia firmy związane z  prowadzeniem na tym terenie 

działalności usługowej. 

10. 30.08  w Urzędzie Miejskim wraz z Marią Strońską Dyrektor GZOiW w Prudniku 

wręczyliśmy akty nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielkom:  

- mgr Aleksandra Wójtowicz – nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 2 

w Prudniku 

- mgr Dominika Horodecka – nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1  

w Prudniku 

- mgr Beata Tomczak - nauczyciel mianowany Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1  

w Prudniku 

- mgr Sylwia Gołębiowska – nauczyciel mianowany ZSP w Rudziczce 

- mgr Aleksandra Mięczakowska – nauczyciel mianowany ZSP w Rudziczce 

Dodatkowo w Gminie Prudnik awans na stopień nauczyciela kontraktowego otrzymało 6 

nauczycieli i na stopień nauczyciela dyplomowanego również 6 nauczycieli. Uzyskanie 

wyższego stopnia awansu nauczyciela nie jest łatwym procesem, dlatego gratuluję sukcesu. 

Podczas spotkania wręczyłem Pani Ewelinie Langfort powołanie na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Prudniku na kolejną kadencję i pogratulowałem Panu 

Januszowi Bazydle, Dyrektorowi Zespołu Szkół w Prudniku, 25 lat pracy zawodowej. 

Życzę Państwu dalszego niesłabnącego zapału do pracy z dziećmi i młodzieżą. 

Na spotkaniu wraz z dyrektorami placówek oświatowych w gminie Prudnik omówiliśmy 

przygotowanie do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, realizowane i planowane remonty  

i inwestycje w placówkach oraz realizację projektów: „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa”, „Umiem pływać”, Aktywna Tablica, „Posiłek w szkole”, „Sieć Inkubatorów 

Szkolnych” i inne bieżące sprawy. 

11. 11.09.2022 r. na czas zakończenia żniw i dzielenia się tym, co powstało  

z owoców Ziemi, odbyły się gminno-powiatowe dożynki w Rudziczce. 

Dożynki jako uroczystość o wieloletniej tradycji są symbolem szacunku dla ciężkiej pracy 

rolnika oraz stanowią wyraz wdzięczności za jego codzienne zmagania. Dożynkowe święto to 

w polskiej tradycji czas radości i podziękowań: Panu Bogu za plony, a ludziom za trud.  

Dożynki w Rudziczce były okazją do przekazania mieszkańcom sołectwa informacji, że  

w najbliższych tygodniach, po podpisaniu dokumentów, zostanie przekazany dla OSP  

w Rudziczce samochód Staroman, który obecnie jest na wyposażeniu Powiatowej Straży 

Pożarnej w Prudniku. Poinformowałem również, że ZWiK przystępuje do wyłonienia 

wykonawców do opracowania dokumentacji technicznej na wykonanie kanalizacji  

w Rudziczce i Mieszkowicach. 

Podczas oficjalnego otwarcia, wręczyłem również podziękowania dla delegacji prezentujących 

Korony Żniwne. 

Udział w Dożynkach  wzięli m.in.:  

- Wiceminister Obrony Narodowej Marcin Ociepa 

- Poseł na Sejm RP Katarzyna Czochara 

- Radna Sejmiku Województwa Opolskiego Janina Okrągły 

- Starosta Powiatu Prudnickiego Radosław Roszkowski 

- Wicestarosta Powiatu Prudnickiego Janusz Siano 

- Przewodniczący Rady Powiatu Józef Janeczko 

- Wójt Gminy Lubrza Mariusz Kozaczek 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Edward Mazur 

- Wicedyrektor Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Marcin Krasoń 

- Radni Rady Miejskiej w Prudniku 
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- Radni Powiatu Prudnickiego 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik 

- Prezesi Spółek Gminy Prudnik 

- Sołtysi Sołectw Gminy Prudnik 

- Komendant Komendy Powiatowej Policji Rafał Ozimek 

- Komendant Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof Wiciak 

- Proboszcz Parafii w Rudziczce Tomasz Cymbalista 

- mieszkańcy i rolnicy z Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego. 

Bardzo dziękuję mieszkańcom wsi Rudziczka i Panu Sołtysowi za przygotowanie tego 

wydarzenia. Dziękuję za to, że będąc  w tym dniu w Waszej wsi każdy z bliska , czy z daleka 

mógł czuć się zaproszonym do  stołu, na którym gościł symboliczny bochen chleba. Jeszcze 

raz bardzo dziękuję Wam wszystkim i każdemu z osobna. 

12. W ubiegły piątek 23 września obchodziliśmy 30 rocznicę powstania Zakładu Wodociągów 

i Kanalizacji Prudnik. 30 lat temu zaczęła się przemiana własnościowa prowadzenia tej 

działalności, gdyż od tego momentu właścicielem Spółki jest Gmina Prudnik. Podzielony został 

majątek byłego WPWiK, a gmina Prudnik przejęła część oddziału nyskiego, który obsługiwał 

nasz teren. Od powstania samorządów należy pamiętać o dużym wysiłku gminy w zakresie 

wodociągowania terenów wiejskich wspólnie ze społecznymi komitetami, które 

reprezentowały mieszkańców sołectw. W historię naszego miasta w tym trzydziestoleciu 

wpisuje się budowa oczyszczalni ścieków, która można powiedzieć do dziś pozostaje  

największą inwestycją gminną , która daje impuls dla rozwoju  miasta i  obszarów wiejskich. 

Oczyszczalnia nasza pracuje również na rzecz części gminy Głuchołazy – Pokrzywnej  

i Jarnołtówka.  Można powiedzieć, że każda z Rad i każdy z  Burmistrzów mógł mieć inny 

pomysł na rozwój gminy, jednak wszyscy nasi poprzednicy, jak i my pozostawiamy po sobie 

zadania przyczyniające się   do rozwoju infrastruktury wodno- kanalizacyjnej. Dziś te 

inwestycje świadczą o postępie cywilizacyjnym i dbałości o otaczające nas środowisko.  Z tego 

miejsca chciałbym wyrazić wielki szacunek dla pracowników Spółki, dla Prezesów śp. 

Zbigniewa Zioły, śp. Stanisława Waszczykowskiego, Pana Pawła Kaweckiego . Za wszystko 

co do tej pory wydarzyło się w 30 leciu Spółki ZWiK dziękuję wszystkim, którzy pełnili funkcje 

radnych Rady Miejskiej od 1990 roku oraz Burmistrzom Janowi Roszkowskiemu, śp. 

Zenonowi Kowalczykowi , Franciszkowi Fejdychowi. Nie można zapomnieć również  

o pracownikach Urzędu, którzy mają  swój znaczący udział w tym przepięknym jubileuszu. 

13. W dniu 24 września w Wierzbcu odbyło się zebranie wiejskie, które wybrało na sołtysa wsi 

Pana Mieczysława Mrozka. Szczerze życzę Panu wielu sukcesów w pracy na rzecz wsi 

Wierzbiec w tym zrealizowania istotnych dla sołectwa zadań i inwestycji.  

14. 10 września 2022 r. po raz 20-ty odbył się Prudnicki Maraton Pieszy. Uczestnicy mieli do 

wyboru jedną z czterech tras: 13, 22, 27 lub 50 km. Zadanie było dofinansowane m.in. ze 

środków Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. Za ukończenie trasy wręczyłem nagrody 

finansowe szkołom uczestniczącym w maratonie, które mimo deszczu licznie zgromadziły się 

na trasie. 

15. W niedzielę, 18 września 2022 r. w Prudniku odbył się 9. Memoriał im. Stanisława Szozdy. 

Memoriał jest organizowany od 2014 r., w celu upamiętnienia osoby i dokonań wybitnego 

prudnickiego sportowca, a także promocji kolarstwa. Corocznie objęty jest Patronatem 

Honorowym, m.in. Ministerstwa Sportu i Turystyki, Polskiego Związku Kolarskiego, 

Wojewody Opolskiego i Marszałka Województwa Opolskiego.  

Również w tym roku wydarzenie miało wysoką rangę sportową. W wyścigu bowiem 

wystartowali zawodnicy i zawodniczki z całej Polski, ale byli również zawodnicy z Kataru. Na 

trasie mogliśmy oglądać także najmłodszych miłośników kolarstwa. W paradzie Rowerowej 

wzięło udział ponad 100 dzieci, dla których przygotowano żółte koszulki lidera, medale oraz 

pakiety sportowe. Najmłodsi uczestnicy mieli do pokonania 1600 metrów.  
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Po nich rywalizowali ze sobą uczniowie szkół podstawowych oraz szkółek kolarskich. Odbył 

się także wyścig zawodników z kategorii „Cyklosport/Masters/Amatorzy”. Następnie po 

ulicach Prudnika ścigali się kolarze z licencją żak i żakini, juniorki i juniorzy oraz elita kobiet 

i mężczyzn. Wszystkich uczestników było ponad 300. 

Wydarzenie było relacjonowane na żywo w telewizji i radio, oraz mediach internetowych. 

Patronat medialny nad 9. Memoriałem im. Stanisława Szozdy objęły: TVP3 Opole, Radio 

Opole, Radio Park FM, Radio Doxa, Nowa Trybuna Opolska NTO, Tygodnik Prudnicki / 

terazprudnik.pl, Prudnik24.pl, Nowiny Nyskie, Tygodnik Ziemi Opolskiej, Tygodnik 

Krapkowicki. 

16. Memoriał im. Stanisława Szozdy jest wydarzeniem skierowanym nie tylko do zawodników 

i osób czynnie uprawiających kolarstwo. Poza zawodami sportowymi przygotowano szereg 

atrakcji, dla kibiców i gości tego wydarzenia. 

Z myślą o najmłodszych zorganizowana została rodzinna gra terenowa, pod hasłem: "zabaw się 

w Tajnego Agenta i uratuj Memoriał". Dorośli natomiast mieli możliwość udziału w konkursie 

wiedzy o kolarstwie i karierze Stanisława Szozdy. 

W Muzeum Ziemi Prudnickiej można było ponadto nieodpłatnie zwiedzić poświęconą 

Stanisławowi Szoździe ekspozycję stałą oraz wybrać się w pieszą wycieczkę pn. „Stanisław 

Szozda – śladami legendy polskiego kolarstwa”. Podążając ulicami Prudnika przewodnik 

opowiadał o miejscach i ciekawostkach związanych z postacią sportowca. 

Pozostałe atrakcje podczas 9. edycji Memoriału były dostępne w ramach zlokalizowanej  

w rynku „Strefy rekreacji” (zorganizowanej przez Agencję Sportu i Promocji przy wsparciu 

środków Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla 

Gminy Prudnik na rok 2022). Były to:  darmowy coctailbike,  darmowe dmuchańce,  animacje 

dla dzieci,  miasteczko rowerowe, przygotowane przez Komendę Powiatową Policji  

w Prudniku, warsztaty kulinarne,  degustacja potraw regionalnych. 

17. W tym samy dniu co Memoriał, czyli w niedzielę 18 września b.r.  

w prudnickim Kompleksie Sportowym „Sójka” odbyły się jednodniowe warsztaty Otylia Swim 

Tour. W każdym spotkaniu udział wzięli młodzi adepci pływania, którzy potrafią przemieszczać 

się w wodzie przynajmniej dwoma stylami pływackimi – grzbietowym i dowolnym oraz ich 

rodzice, którzy mieli warsztaty z psychologiem sportowym i dietetykiem. W zajęciach po raz 

kolejny wzięło udział ponad sto dzieciaków, a lista zapisów błyskawicznie się wypełniła. 

Uczestnicy zajęć ćwiczyli nie tylko pod okiem dużej grupy trenerów pływania, ale także ze 

specjalistami od przygotowania fizycznego. Dzieci otrzymały także pakiety startowe 

ufundowane przez Fundację Otylii Jędrzejczak i jej partnerów, m.in. AquaWave i CityMotors 

Gdańsk. Projekt Otylia Swim Tour finansowany jest przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. 

18. W sobotę 24 września b.r. odbył się 11. Rajd Starucha. Zawsze z przyjemnością uczestniczę 

w inicjatywach senioralnych w naszej gminie. Tak samo chętnie podążyłem tegoroczną trasą 

11. Rajdu Starucha. Przy altanie w Parku Miejskim zasadziliśmy buka, z okazji 1. rocznicy 

beatyfikacji Stefana Wyszyńskiego. Śpiew, rozmowy, dużo entuzjazmu i pozytywnej energii, 

dziękuję za zaproszenie 

19. W ostatni dzień wakacji na kąpielisku miejskim przy ul. Zwycięstwa zorganizowany został 

bezpłatny pokaz nurkowania dla dzieci. Uczestnicy podjęli próbę oddychania pod wodą za 

pomocą specjalistycznego sprzętu. Wydarzenie przeprowadzone zostało przez Agencję Sportu 

i Promocji w Prudniku we współpracy z firmą Pana Ryszarda Jelonka Eko-Nur. 

20. 5 września, w ogrodzie bibliotecznym Biblioteki Publicznej w Prudniku odbyło się 

Narodowe Czytanie 2022. 

Mieszkańcy, przedstawiciele władz i uczniowie wspólnie czytali „Ballady i romanse” Adama 

Mickiewicza, które zostały lekturą przewodnią Narodowego Czytania 2022. Narodowe 

Czytanie w Prudniku pokazało, że nie brakuje miłośników wartościowej literatury w naszym 

mieście. Wraz ze mną uczestniczyli w nim: Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska, 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Edward Mazur, Starosta Powiatu Prudnickiego Radosław 

Roszkowski, Radna Zofia Zeprzałka-Krzemień, Dyrektor Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska, 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak, Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania Maria Strońska, znane prudnickie poetki: Zofia Kulig i Daniela Długosz-Penca, 

prudniccy seniorzy z Uniwersytetu Złotego Wieku Pokolenia, Klub Senior "Ławeczka" przy 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Prudniku, Klub Senior+ w Prudniku, uczniowie prudnickich 

szkół podstawowych i średnich oraz mieszkańcy Gminy Prudnik.  

21. W ramach projektu ,,Polska jutra w kulturze" - interdyscyplinarny, międzypokoleniowy 

projekt edukacyjny oficjalnie rozpoczęliśmy konferencją prasową w dniu 6 września 2022 r. 

Projekt realizowany jest przez Prudnicki Ośrodek Kultury. Dofinansowany został ze środków 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego pochodzących z Funduszu Promocji Kultury. 

W ramach projektu zaplanowano wydarzenia, z których część się już odbyła, jak np. Koncert 

Międzypokoleniowy Skrawek Nieba 2.0. Koncert Maleo Etno Music odbył się 12 września na 

scenie plenerowej przy Grocie Lurdzkiej przy Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie. Przed 

nami, w ramach projektu jeszcze panele dyskusyjne, warsztaty, spektakl literacko-muzyczny.  

Zapraszam do udziału w wydarzeniach, tym bardziej, że udział w nich jest bezpłatny. 

22. 10 września b.r. w moim imieniu Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wraz z pracownikami 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku uczestniczył w spotkaniu z władzami naszego miasta 

partnerskiego Krnov. Podczas spotkania odwiedzili oni Zahrad smyslu, gdzie znajduje się 

wystawa poświęcona partnerstwo Krnova i Prudnika. Tam tez odebrali symboliczną statuetkę 

poświęconą jubileuszowi 20-lecia współpracy pomiędzy naszymi miastami. 

23. 13 września 2022 r. w Urzędzie Stanu Cywilnego w Prudniku odbyły się uroczystości z 

okazji 60-lecia i 50-lecia pożycia małżeńskiego mieszkańców Gminy Prudnik, którzy w dowód 

uznania dla trwałości małżeństwa i rodziny odebrali medale za długoletnie pożycie małżeńskie 

nadane przez Prezydenta Rzeczypospolitej. To nagroda dla osób, które przeżyły w jednym 

związku małżeńskim 50, a nawet 60 lat.  

 "Diamentowe i Złote Gody” to niezwykłe wydarzenie nie tylko dla Jubilatów, ale również dla 

ich rodzin oraz przyjaciół. To wiele lat nieprzerwanego, harmonijnego pożycia małżeńskiego. 

Prawdziwe zgodne i dobre małżeństwo to takie, które przetrwa wszystkie życiowe zawieruchy, 

by po latach zyskać wzajemne zrozumienie, tolerancję i szacunek. 

Wraz z Panią Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Aleksandra Wójs przekazaliśmy słowa 

uznania Jubilatom, podziękowania za godne i długie pożycie małżeńskie, za piękny przykład 

dla młodego pokolenia oraz dokonaliśmy aktu dekoracji. Uroczystość uświetniły występy 

wokalistki z Prudnickiego Ośrodka Kultury Wiktorii Wójtowicz.  

24. W sobotni wieczór (10.09.2022 r.) uroczyście została otwarta Galeria Hanny Bakuły "No 

Ba!". Od teraz każdy może zapoznać się z dziełami artystki. 

Ekspozycję można podziwiać od wtorku do piątku w godzinach 10:00 – 16:00. 

Galeria znajduje się przy ul. Rynek 2 w Prudniku (wejście od ul. Kościelnej). 

Wstęp wolny! 

25. W październiku już po raz drugi zaprasza do udziału w Prudnickim Półmaratonie Górskim. 

Sukces ubiegłorocznej, pierwszej edycji biegu (który odbywał się pod nazwą: „Półmaraton 

Górski - Prudnicki Bieg Prymasowski”), przesądził o kontynuacji tej imprezy. 

W sobotę 8 października 2022 r. zapraszam wszystkich entuzjastów biegów górskich do 

rywalizacji w II Prudnickim Półmaratonie Górskim. 

Bieg po raz kolejny zostanie rozegrany na terenie Prudnickiego Lasu, na trasie  

o długości 21 km. Start i meta biegu będą usytuowane na błoniach przy Sanktuarium św. Józefa 

w Prudniku-Lesie. 

Bieg odbędzie się w ramach realizowanego przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku 

projektu „Sportowe pogranicze 2”. Projekt jest współfinansowany ze środków Europejskiego 
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Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”. 

26. Podczas jubileuszu 25-lecia w dniu 8 września b.r. Euroregion Pradziad odebrałem dla 

Gminy Prudnik nagrodę za wyjątkowy wkład w rozwijanie ponadgranicznych relacji 

partnerskich.  

Nagroda, którą odebrałem to wyróżnienie dla wszystkich, którzy byli i są zaangażowani w 

działania i realizację projektów unijnych, a tych na przestrzeni lat było bardzo dużo. Jest to 

okazja do złożenia podziękowań  pracownikom Urzędu Miejskiego w Prudniku i gminnych 

jednostek organizacyjnych, dla inicjatorów współpracy partnerskiej, jak i osób które na co dzień 

realizowały bądź realizują jej założenia.  

Z perspektywy czasu można stwierdzić, iż 25 lat współpracy w ramach struktur Euroregionu 

Pradziad zaowocowało stworzeniem trwałych związków pomiędzy poszczególnymi 

podmiotami po obu stronach granicy polsko-czeskiej. 

27. Dnia 6.09 b.r. w Moszczance, w imieniu Marszałka Województwa Opolskiego Andrzeja 

Buły, Janina Okrągły wręczyła tablice informacyjne dotyczące zadań realizowanych na terenie 

Sołectw Gminy Prudnik finansowych z projektu pn. „Marszałkowska Inicjatywa Sołecka – 

Opolskie w latach 2020-2022” 

W 2022 r. zrealizowano 3 zadania w sołectwach: 

- Dębowiec „Wykonanie tablic informacyjnych dla sołectwa Dębowiec  

z przysiółkiem Wieszczyna”, środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł.  

dotacja celowa z budżetu Województwa Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 zł.,  dotacja 

Powiatu Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

- Moszczanka „Doposażenie obiektu przy boisku sportowym w Moszczance” 

środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł., dotacja celowa z budżetu Województwa 

Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 zł., dotacja Powiatu Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

- Szybowice „Doposażenie sali tarasowej w WDK w Szybowicach” 

środki własne Gminy Prudnik – kwota 1.000,00 zł. , dotacja celowa z budżetu Województwa 

Opolskiego w ramach MIS – 5.000,00 zł., dotacja Powiatu Prudnickiego – 1.000,00 zł. 

28. 2 września spotkałem się ze Starostą Jindřichova Martinem Korduliak. Spotkanie dotyczyło 

rozwoju współpracy na pograniczu polsko-czeskim. Jindrichov jest naszym bliskim sąsiadem, 

dlatego w planach jest połączenie sił we współdziałaniu transgranicznym. 

29. Na dzień wczorajszy w naszym Ośrodku Pomocy Społecznej  złożonych jest 3009 

wniosków o wypłatę dodatku węglowego. 

583 wnioski o dodatek węglowy złożone zostały  w dniach 17,18,19 sierpnia 2022, którym 

przedłużony został termin  rozpatrzenia. W obecnym stanie prawnym zachodzi konieczność ich  

dodatkowej weryfikacji. 

Każdy złożony  wniosek podlega  weryfikacji: 

-  z informacjami wynikającymi z deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi ( w tym miejscu mam bardzo gorącą prośbę do zarządców nieruchomości o 

współpracę z naszym OPS w weryfikacji tych danych); 

-  z informacjami uzyskanymi w związku z postępowaniem o przyznanie: 

• świadczeń rodzinnych oraz dodatków do zasiłku rodzinnego; 

• świadczenia wychowawczego; 

• dodatku osłonowego; 

• dodatku mieszkaniowego; 

• oraz danych zgromadzonych w rejestrze PESEL. 

- dodatkowo może zostać przeprowadzony wywiad środowiskowy, który ma na celu ustalenie 

faktycznego stanu danego gospodarstwa domowego (jednoosobowe, wieloosobowe). 

- zgodnie z nowelizacją do ustawy o dodatku węglowym , przysługiwać on będzie osobie, gdy 

główne źródło ogrzewania gospodarstwa domowego zostało wpisane lub zgłoszone do 

centralnej ewidencji emisyjności budynków do dnia 11 sierpnia 2022r., albo po tym dniu -  
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w przypadku głównych źródeł ogrzewania wpisanych  lub zgłoszonych po raz pierwszy do 

centralnej ewidencji emisyjności budynków. (zatem wszelkie korekty deklaracji dokonane 

przez osoby po  dniu  11 sierpnia nie będą mogły być brane pod uwagę), 

W przypadku wpisania do CEEB deklaracji zbiorowych np. 1 budynek 5 mieszkań różne źródła 

ogrzewania (np. gaz ,prąd, węgiel), problemem staje się  ustalenie,  jakie źródła ogrzewania są 

w danym lokalu. Koniecznym staje się  współpraca przy weryfikacji tych wniosków  

z poszczególnymi administratorami nieruchomości. 

Wnioski o przyznanie innych dodatków dotyczą: 

- dodatek osłonowy - na dzień wczorajszy złożono 2813 wniosków. W trakcie rozpatrywania 

jest 251 wniosków. 

- dodatku dla gospodarstw domowych  (na pelet drzewny, gaz lpg, drewno  

kawałkowe lub inny rodzaj biomasy,  albo kocioł olejowy) na dzień wczorajszy wpłynęły 94 

wnioski. Pierwsza wypłata dodatków dla 183 osób zostanie uruchomiona w dniu dzisiejszym  

po sesji, czyli po przyjęciu środków do budżetu gminy. Jutro rusza kolejna wypłata,  potem 

sukcesywnie po weryfikacji - następne. 

30. W dniach 25-27 września na zaproszenie Simona Hartmanna Burmistrza Northeim wziąłem 

udział w  wizycie partnerskiej do tego miasta. W delegacji uczestniczyli również: Edward 

Mazur – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Małgorzata Halek – Dyrektor Agencji Sportu  

i Promocji w Prudniku oraz Janusz Stolarczyk przedstawiciel Muzeum Ziemi Prudnickiej - 

tłumacz. Głównym założeniem wyjazdu  był mój udział w debacie z przedstawicielami miasta 

Cherbourg, Gallneukirchen oraz z udziałem władz federalnych: Matthiasa Wunderlig - Weilbier 

Sekretarza Stanu w Ministerstwie Spraw Federalnych i Europejskich oraz Rozwoju 

Regionalnego Dolnej Saksonii.  

Debata pn. „Dokąd zmierza Europa” była okazją by razem rozmawiać o dalszych kierunkach 

współpracy, rozwoju oraz problemach współczesnej Europy. Przedstawiciele miast podpisali 

deklarację podkreślającą europejską przyjaźń, zaangażowanie w ideę wspólnej, solidarnej i 

zrównoważonej społecznie Europy. Na prośbę Pana Burmistrza Simona Hartmanna przekazuję 

serdeczne pozdrowienia dla mieszkańców Gminy Prudnik od mieszkańców Northeim. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do sprawozdania? 

Radna Kataryna Rożek poruszyła temat związany z rosnącymi cenami energii oraz 

powiększającym się kryzysem energetycznym. Zapytała czy jest jakiś pomysł na oszczędności? 

Dodała, że złożyła w tym temacie dwie interpelacje i prosi o odpowiedź.  

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że program oszczędnościowy jeśli chodzi  

o oświetlenie i oszczędzanie energii elektrycznej jest w trakcie przygotowania. O szczegółach 

radni będą informowani w sposób niezwłoczny. Wprowadzona została również blokada 

wydatków, a realizowane wydatki są sprowadzone do poziomu realnego. Dokonany jest 

również przegląd inwestycji, które ewentualnie mogą zostać odłożone w czasie. Burmistrz 

zapewnił, że inwestycje, które są w trakcie realizacji nie są w żaden sposób zagrożone. Poziom 

finansowania zadań, które są w trakcie opracowywania dokumentacji będzie znany dopiero po 

przetargach i wówczas będą podejmowane decyzje odnośnie ich realizacji. Takie decyzje 

podejmowane są w wielu samorządach. Zwracane są nawet środki pozabudżetowe z prostej 

przyczyny: pierwotnie kwota partycypacji miała wynosić około 10-20%, natomiast dziś 

okazuje się, że może to być około 50% wkładu własnego.  Pojawia się pytania czy pewne 

zadania realizować za wszelką cenę. Burmistrz oznajmił, jednak, że zadania takie jak  

ul. Działkowa czy budynek przy ulicy Tkackiej  są zadaniami na tyle ważnymi, że raczej z nich 

rezygnować nie będzie chciał. Burmistrz poinformował również, że udało się wynegocjować 

cenę za energię, która jest relatywnie niska, niemniej planowane jest wprowadzenie 

oszczędności. Zapewnił również, że wszystkie szkoły na terenie Gminy, które opalane są  

w węgiel mają zabezpieczenie do końca roku.   

Radna Katarzyna Rożek dopytała czy chodzi o rok kalendarzowy czy szkolny? 
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Burmistrz odpowiedział, że do końca roku kalendarzowego, ponieważ przetargi są roczne. 

Dodał, że na chwilę obecną nie widzi zagrożenia w kwestii opału. Poinformował też, że 

poprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie dotyczy wprowadzenia 

dodatkowej kwoty na opał.  

Radny Tomasz Wisła podziękował za plany związane z realizacją drogi ulicy Działkowej. 

Zadał pytanie odnośnie wydania decyzji środowiskowej – czy już wiadomo jaka będzie 

decyzja? Czy chodzi w tej kwestii o minoga?  

Burmistrz oznajmił, że sytuacja się wyjaśniła, minóg nie występuje we wspomnianym rejonie, 

więc nie powinno być problemu z uzyskaniem decyzji środowiskowej. Nie wiadomo niestety 

czy projekt w tej postaci zdobędzie dobre dofinansowanie. Burmistrz odnośnie ul. Tkackiej 

poinformował, że w dniu jutrzejszym jest umówiony z projektantem w celu dodatkowego 

„odchudzenia” projektu, aby był tańszy, ale nie w taki sposób, aby wymagał dodatkowych 

nakładów finansowych w przyszłości.  

Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że należy znaleźć takie rozwiązanie, aby wybudować 

raz i w przyszłości nie dobudowywać.  

Burmistrz oznajmił, że zrezygnowano z budowy osobnego chodnika i będzie ścieżka pieszo-

rowerowa, co już jest dużą oszczędnością. W grę wchodzi jeszcze kwestia oświetlenia  

i wykonania go tylko na odcinkach zabudowy. Jest to oczywiście ostateczność, gdyż 

założeniem jest budowa drogi z realizacją pierwotnych kryteriów.  

Radny Tomasz Wisła poruszył temat terenu nieruchomości położonej w Prudniku przy ulicy 

Nyskiej  o powierzchni 0,8942ha tzw. plac węglowy przy ciepłowni byłego ZPB Frotex. 

Zapytał jakie są tam plany zagospodarowania przestrzennego? 

Burmistrz wyjaśnił, że już wcześniej dokonano zmiany terenu po to, aby był on atrakcyjniejszy 

dla potencjalnego inwestora. W miejscu tym są dopuszczone usługi oraz handel. Dodał, że nie 

będzie zdradzał planów inwestora, ale uważa, że ma on ciekawy pomysł uatrakcyjniający teren.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że w dniu wczorajszym jako prezes Spółdzielni 

Mieszkaniowej otrzymał wypowiedzenie z ZUK Prudnik umowy na utrzymanie czystości  

i porządku oraz pielęgnacje trenów zielonych. Powiedział, że jako firma spółdzielnia jest na to 

przygotowana, zostanie ogłoszony przetarg i wyłoniony inny wykonawca.  Z. Trojniak 

oświadczył, że pracownicy ZUK-u zwrócili się do niego jako do radnego zaniepokojeni tym  

i mający świadomość, że wypowiedziana umowa będzie skutkować redukcją etatów. Dotyczyć 

to może około 20 osób. Radny zapytał czy burmistrz zna problem i akceptuje to rozwiązanie  

i czy były jakiekolwiek inne alternatywne rozwiązania związane z tym, aby ZUK mógł 

uczestniczyć w formie bezprzetargowej w tzw. procedurze in-hausu odnośnie wywożenia 

odpadów komunalnych?  

Burmistrz poprawił, że sprawa dotyczy 12 osób. Oznajmił, że nie ukrywa, iż jest to dla niego 

etycznie trudne do wyjaśnienia dlaczego w tym temacie zabiera głos akurat radny Trojniak, 

gdyż jako prezes jest związany z prowadzeniem tych usług i w interesie radnego jest również 

to, aby usługi te w dalszym ciągu prowadzone były przez ZUK. Burmistrz oznajmił, że dla 

niego celem nadrzędnym jest to, aby spółka UK była spółką wydolną oraz utrzymanie in-hausu 

na który zdecydowała się poprzednia rada. W związku z tym, jeżeli nie zostanie podjęta decyzja 

o rezygnacji z dodatkowych dopływów finansowych do spółki z zewnątrz zostanie utracona 

funkcja in-hausu. Spowoduje to, że gmina będzie musiała ogłosić przetarg na wywóz 

nieczystości, w którym wystartować będzie mógł każdy, kto będzie chciał. Burmistrz 

przypomniał, że duża krytyka polała się w momencie podwyższenia ceny za śmieci do poziomu 

26 złotych, jednak gmina Prudnik ma  jedne z najtańszych śmieci w okolicy. Na dzień dzisiejszy 

nie ma też konieczności podnoszenia stawki na rok przyszły. Dzięki temu, że wypłacany 

zostanie dodatek węglowy już udaje się wyłapywać osoby, które unikały deklarowania płacenia 

za śmieci. Burmistrz oznajmił, że chcąc utrzymać aktualną cenę, należy zrobić wszystko, aby 

usługa nadal była świadczona przez ZUK. Rozwiązania mogły być inne – można było utworzyć 
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spółkę córkę itd. ale to już wiązałoby się z dodatkowymi kosztami funkcjonowania spółki. 

Dodał, że jeśli prezes jest zainteresowany tanim kosztem obsługi, albo prowadzeniem 

działalności sam może otworzyć taki dział w spółdzielni. Burmistrz oznajmił, że jest 

przekonany, iż osoby, których dotyczy sytuacja zostaną zagospodarowane.  

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do słów burmistrza. Oznajmił że jako firma jest w stanie 

sobie poradzić, jednak nie można mu zabierać możliwości zabierania głosu w kwestiach,  

z którymi zwracają się do niego mieszkańcy Prudnika. Radny sprostował, że zgodnie  

z wykazem przekazanym przez ZUK, sprawa nie dotyczy 12 osób, a około 20. Radny ponadto 

poruszył temat funkcjonowania ZUK-u. Zapytał czy była wykonywana jakaś analiza. 

Przypomniał, że debata na temat in-hausu w ZUK-u przewija się od dwóch lat. Mówienie  

o tym, że ZUK, który zarządzany jest w sposób profesjonalny nie jest w stanie stanąć do 

przetargu i wygrać go, zwłaszcza biorąc pod uwagę to, jakie ma wyposażenie, jest trochę 

dziwne. Radny oznajmił, że w sąsiedniej gminie powołana została spółka-siostra  po to, aby 

poprzednia spółka wraz z nową mogła prowadzić in – haus. Czyli była możliwość rozwiązania 

takiego problemu. Radny przypomniał, że gmina ciągle dofinansowuje ZUK obejmując kolejne 

udziały, gdyż spółka cały czas przynosi straty,. Wyraził zdanie, że ma prawo podejmowania 

dyskusji na temat spółki oraz przyglądania się jak spółka funkcjonuje.  

Przewodnicząca Rady pouczyła, że wypowiedź wykracza poza porządek obrad. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że głos udzielany jest każdemu, jednak 

należy trzymać się porządku obrad. 

Burmistrz powiedział, że faktycznie firmy prywatne są w stanie wejść na rynek z niższą ceną, 

doprowadza to do upadku spółki gminnej, a następnie firma podnosi cenę. 

Radna Ludmiła Lisowska wróciła do tematu drogi ul. Działkowej. Oznajmiła, że ograniczenia 

projektowe ze względu na warunki finansowe są jak najbardziej zrozumiałe. Zapytała jednak, 

czy ze względu na fakt, że droga prowadząca z Prudnika do Łąki Prudnickiej jest jedną  

z nielicznych tras, gdzie pięknie widać góry opawskie i jest na terenie płaskim, czyli dostępna 

również dla osób niepełnosprawnych, czy będą punkty z ławeczkami przy których będzie 

można się zatrzymać i odpocząć, jednocześnie podziwiając piękne widoki? Dodała, że z tego 

co wie wiaty przystankowe zostały zlikwidowane? 

Burmistrz oznajmił, że wiaty przystankowe nie zostały zlikwidowane tylko inaczej 

zlokalizowane, bo pierwotnie były one planowane inaczej, jednak ze wglądów praktycznych 

zostały one zlokalizowane bliżej miejscowości, aby uniknąć ich dewastacji.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Przewodnicząca poinformowała, że w programie esesja znajduje się sprawozdanie 

Przewodniczących o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. Podziękowała radnym, 

którzy brali udział w uroczystościach i imprezach i razem z nią reprezentowali Radę Miejską 

na zewnątrz. Podziękowania skierowane zostały również w kierunku sołtysa Rudziczki 

Andrzeja Włosek za organizację dożynek gminno-powiatowych.  

Głos zabrał sołtys Andrzej Włosek. Podziękował osobom zaangażowanym w organizację 

dożynek za okazaną pomoc. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 30 sierpnia 2022 r. do 29 września 2022 r.  

 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 1 września 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXV sesji Rady w dniu 29 sierpnia 2022 r. celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  
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2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

LXIII sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. 1 września 2022 r. w dniu 83. rocznicy wybuchu II wojny światowej razem z burmistrzem 

Prudnika p. Grzegorzem Zawiślakiem złożyłam kwiaty pod pomnikiem na Placu Wolności  

- w tym samym dniu o godzinie 18.00 wraz z wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej p. 

Edwardem Mazurem uczestniczyłam w kościele św. Michała Archanioła w Prudniku we Mszy 

Św. w intencji poległych w czasie II wojny światowej  

4. 3 września 2022 r. reprezentując Gminę Prudnik brałam udział w uroczystościach na Górze 

św. Anny w 100. rocznicę powstania stowarzyszeń i organizacji spod znaku "Rodła".  

5. 4 września 2022r. wraz z radnymi p. Jackiem Urbańskim, p. Stanisławem Mięczakowskim  

i p. Rafałem Bolibrzuchem braliśmy udział w Dożynkach Wiejskich w Łące Prudnickiej.  

W tym samym dniu wiceprzewodniczący rady p. Edward Mazur reprezentował Gminę Prudnik 

na Dożynkach Wojewódzkich w Branicach  

6. 6. września 2022 r. do Biura Rady wpłynęła odpowiedź od Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Prudniku na prośbę o przygotowanie informacji na sesję. Z pisma 

wynika, że Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Prudniku przedstawił kompleksową 

ocenę stanu sanitarnego powiatu prudnickiego w 2021 r., sporządzoną na podstawie wyników 

kontroli w ramach sprawozdania bieżącego i zapobiegawczego nadzoru sanitarnego oraz 

działalności zapobiegawczej i przeciwepidemicznej w zakresie chorób zakaźnych  

i zawodowych, a także prowadzonej działalności oświatowo – zdrowotnej Radzie Powiatu w 

Prudniku.  

7. 5 września 2022r. wraz z wiceprzewodniczącym rady p. Edwardem Mazurem i p. Zofią 

Zeprzałką – Krzemień brałam udział w Narodowym Czytaniu 2022 pod hasłem Ballady  

i Romanse Adama Mickiewicza organizowanym przez Miejską i Gminną Bibliotekę Publiczną 

w Prudniku.  

8. 6 września do Rady Miejskiej wpłynęło zapytanie do uchwały nr LXV/1068/2022 z dnia 29 

sierpnia 2022 r. zamieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych innym nauczycielom, zatrudnionym w zespołach szkolno-

przedszkolnych oraz zespole szkół Gminy Prudnik. Stosowana odpowiedź została przekazana 

w dniu 9 września 2022 r.  

9. 10 września 2022r. wraz z radnymi wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem, 

przewodniczącą Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa p. Urszulą 

Rzepielą, p. Ryszardem Czeczelem brałam udział w otwarciu Galerii Hanny Bakuły "No Ba!".  

10. 11 września 2022 r. odbyły się Dożynki Gminno – Powiatowe w Rudziczce. Wraz ze mną 

Radę miasta reprezentowali wiceprzewodniczący rady Edward Mazur, przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Ludmiła Lisowska, przewodniczący Komisji 

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jacek Urbański, przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Josel Czerniak, przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Andrzej 

Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Rafał Bolibrzuch,  

11. Również w tym samym dniu o godzinie 20.00 wraz z wiceprzewodniczącym rady 

Edwardem Mazurem i przewodniczącą Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa p. Urszulą Rzepielą braliśmy udział w benefisie Krystiana Tyrały z okazji 30 – 

lecia Księgarni „Na Zapleczu” organizowanym przez Muzeum Ziemi Prudnickiej.  

12. 12 września 2022r. wraz z wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem, 

przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Ludmiłą Lisowską, 

przewodniczącym Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jackiem Urbańskim, 
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radnym Ryszardem Czeczelem oglądaliśmy koncert międzypokoleniowy ''Skrawek nieba 2.0'' 

z udziałem Darka ''Maleo'' Malejonka  

13. 18 września 2022r. wraz z wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem braliśmy 

udział w otwarciu zajęć Otylia Swim Tour z udziałem pływaczki Otylii Jędrzejczak  

14. 18 września 2022r. odbył się IX Memoriał im. Stanisława Szozdy w Prudniku. Wraz ze 

mną uczestniczyli radni: Edward Mazur, Jacek Urbański, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak.  

15. 23 września 2022r odbyły się uroczystości 30 – lecia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  

w Prudniku. Na uroczystości tej byli obecni radni Edward Mazur, Edward Mróz, Ludmiła 

Lisowska, Jacek Urbański, Zygmunt Bochenek.  

16. 24 września 2022r. odbył się XI Rajd Starucha. Brałam udział wraz  

z wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem i przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia Ludmiłą Lisowską.  

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 68/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przesłania rachunku zysków i strat 

PCM w wariancie porównawczym za lata 2020 i 2021 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 3/ 

2) 71/2022 interpelacja radnego Zbigniewa Kosińskiego dotycząca działań podjętych w celu 

zabezpieczenia mieszkańców Niemysłowic przed ulewnymi deszczami 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 4/ 

3) 72/2022 interpelacja radnego Zbigniewa Kosińskiego dotycząca budynku Centrum 

Sportowego w Niemysłowicach 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 5/ 

4) 73/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie zabezpieczenia środków na 

wysypanie tłucznia na drodze wewnętrznej przy budynkach na ul. Grunwaldzkiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 6/ 

5) 75/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie modernizacji 

nadrzecznych terenów pofroteksowskich 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 7/ 

6) 76/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie dokonania spisu drzewek 

rosnących przy ulicy Poniatowskiego oraz przycięcie ich gałęzi 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 8/ 

7) 77/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie dokonania przeglądu 

oraz naprawy ławek w parku miejskim oraz zwiekszenia ilości patroli policji w parku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 9/ 

8) 78/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie przeprowadzenia 

kontroli drzew przy ulicy Dąbrowskiego 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 10/ 

9) 79/2022 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie instalacji większej ilości kubłów 

na śmieci przy ul. Poniatowskiego 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 11/ 

10) 80/2022 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie wprowadzenia atrakcji 

turystycznej w Gminie Prudnik w postaci hulajnóg elektrycznych 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 12/ 

11) 81/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przeglądu drzew znajdujących się 

w pasach dróg powiatowych i gminnych 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 13/ 
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12) 82/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie dokończenia odcinka drogi 

dz. nr 574 w sołectwie Moszczanka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 14/ 

13) 83/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie uchwały dot. stawek za dojazdy 

dla dzieci niepełnosprawnych 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 15/ 

14) 84/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie przeglądu i uprzątnięcie dróg na 

terenie Gminy Prudnik 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 16/ 

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2021: 

1) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego 

(druk nr 1177) 

Przewodnicząca przywitała na posiedzeniu Komendanta Powiatowego Policji w Prudniku 

Rafała Ozimka. Zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do druku? 

Do informacji zawartej w druku odniosła się radna Zofia Zeprzałka -Krzemień. Radna 

zwróciła się z prośbą o patrole weekendowe w soboty i niedziele na ulicy Ratuszowej koło 

tunelu. Kolejna kwestia to teren parku. Radna oznajmiła, że odpowiedź na złożoną interpelacje 

nie jest satysfakcjonująca. Wynika z niej bowiem, że przejazd radiowozu przez park jest 

możliwy przez samochody uprzywilejowane z wykorzystaniem sygnalizacji świetlnej  

i dźwiękowej. W tej sytuacji ograniczenia są, natomiast patrole piesze na pewno są korzystne  

i wskazane. Radna poprosiła jeszcze o wzmożone kontrole przy świętym źródle. Zgłosiła też 

prośbę mieszkańców ulicy Poniatowskiego - znajdują się tam budynki mieszkalne,  

a pomimo to odbywają się tam „rajdy” samochodowe. Pewni uczestnicy ruchu poruszają się 

tam z niesamowitą prędkością. Radna oznajmiła, że z szybkością wspaniale policja poradziła 

sobie na ulicy Dąbrowskiego. Wyraziła nadzieję, że podobnie będzie na Poniatowskiego.  

Komendant Rafał Ozimek odniósł się do sprawozdania. Powiedział, że sprawozdanie odnosi 

się do roku 2021, a jak wiadomo rok ten, tak samo jak rok 2020 był inny od lat poprzednich. 

Opowiedział o odnotowanych zdarzeniach. 

Radny Tomasz Wisła pogratulował Komendantowi objęcia stanowiska. Zadał pytanie   

z działu: porządek ruchu drogowego wobec nowych przepisów, które weszły w życie,  

a dotyczące w szczególności niemożności parkowania na chodnikach. Zapytał również  

o zakazy wjazdu na tereny, które nie należą do osób tam zamieszkujących, a są terenami np. 

należącymi do gminy czy powiatu.  

Komendant Rafał Ozimek oznajmił, że nie ma wiedzy o wszystkich nowościach  

w przepisach. Oznajmił, że myśli, iż na dniach zorganizuje spotkanie celem ustalenia działań.  

W dalszej części dyskusji dotyczącej podejmowanych działań na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa w gminie wzięli radni Paweł Licznar, Zbigniew Kosiński. Rozmawiano  

o monitoringu, policyjnych patrolach pieszych czy o przekraczaniu prędkości w miejscach  

z ograniczeniami jak np. na ulicy Dąbrowskiego. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało pod głosowanie,. 

Głosowano w sprawie: 

Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego 

(druk nr 1177).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 
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Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 17/ 

 

Prowadzenie Sesji przejął Wiceprzewodniczący Edward Mazur. 

 

2) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej  

i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1178) 

Wiceprzewodniczący przywitał na posiedzeniu Zastępcę Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej Tomasz Protasia. Zastępca Komendanta uzupełnił informacje 

przedstawioną w druku. Oznajmił, że w całym powiecie  odnotowano 792 zdarzenia za 2021 

rok, natomiast na terenie gminy Prudnik było ich 450, czyli 57% wszystkich zdarzeń. Wiąże 

się to z ilością mieszkańców, cywilizacją, która jest nieuchronną generacją tych interwencji. 

Podkreślił też fakt, że Państwowa Straż Pożarna ma najkrótszy czas dojazdu do sytuacji 

dziejących się na terenie gminy Prudnik. Zastępca Komendanta podkreślił, że tabor w powiecie 

prudnickim w OSP jest odnowiony, również Komenda Powiatowa otrzymała w tym roku średni 

nowy samochód ratowniczo-gaśniczy, który już uczestniczy w działaniach.  Jest również zgoda 

Opolskiego Komendanta Wojewódzkiego na przekazanie samochodu GBA, który został 

zastąpiony przez nowy samochód do jednostki OSP w Rudziczce. Komendant podziękował za 

udzielane przez Radę Miejską wsparcie finansowe. Wspomniał również o tym, że Straż Pożarna 

coraz częściej dysponowana jest do zdarzeń zamiennie z karetką pogotowania ratunkowego.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła temat sposobu dystrybucji tabletek z jodkiem 

potasu w razie konieczności. Dodała, że środki masowego przekazu informują, że takie zapasy 

posiadają jednostki straży pożarnych. Radna wyraziła zdanie, że według niej w każdej rodzinie 

powinno się wysłać odpowiednią ilość tabletek. Zapytała komendanta jak on to widzi? 

Zastępca Komendanta Tomasz Protaś  oznajmił, że zgodnie z podanymi przez Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych informacjami, omawiane tabletki zdeponowane są w Komendzie 

Powiatowej Straży Pożarnej. Są to pudełka podzielone na poszczególne gminy. Straż będzie 

zajmować się dystrybucją do poszczególnych gmin, w ustalone miejsca w określonym czasie 

wyznaczonym przez Opolski Urząd Wojewódzki. Na chwilę obecną nie są znane decyzje, ani 

zalecenia w tym temacie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1178).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 18/ 

 

3) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 1179) 

Wiceprzewodniczący przywitał na posiedzeniu Komendanta Straży Miejskiej Mirosława 

Banasia.  

Komendant Mirosław Banaś odniósł się do pytania radnej Zofii Zeprzałka – Krzemień. 

Oznajmił, że jest trochę niepokojące to, co dzieje się w temacie sposobu dystrybucji jodku 

potasu w kraju. Do dzisiaj nie ma wytycznych wojewody na temat możliwości, sposobu oraz 

ilości wydawanych preparatów jodowych dla poszczególnych grup wiekowych. Dodał, że o ile 

do końca roku 2020 było to jasne i klarowne o tyle od 2020 roku pięciokrotnie zmieniały się 

wytyczne w zakresie wydawania. Plan dystrybucji preparatu jodowego jest ciągle zmieniany  

i do dzisiaj nie wiadomo w jakich dawkach są tabletki i jak będą mogły być wydawane. 

Mirosław Banaś opowiedział o firmach, które wypuszczają na rynek preparaty z jodkiem 

potasu. Powiedział, że dostał informacje o kolejnej firmie, która weszła na rynek z preparatem. 

Dodał, że miał okazje wstępnie zapoznać się z ulotką tej firmy, gdzie bardzo ogranicza się wiek  

w jakim można podawać te preparaty jodowe. Trudno na dzień dzisiejszy powiedzieć jak to 

wszystko będzie wyglądało,  jednak wizja na pewno nie jest optymistyczna.   W dalszej części 

wypowiedzi M. Banaś oznajmił, że w ubiegłym roku Straż Miejska miała informację od 

wojewody odnośnie ilości osób, której należy podać preparat jodowy w związku z leczeniem 

się na choroby tarczycy. Na dzień dzisiejszy również tego nie ma. Komendant powiedział, że 

może przedłożyć plan, który został umówiony z burmistrzem, czeka on tylko na wytyczne. 

Preparat jodowy będzie w razie konieczności wydawany we wszystkich lokalach wyborczych. 

Takie założenie zostało przyjęte, a jest ich 21, natomiast ludzi do rozdysponowania  

koniecznych będzie o wiele więcej. Komendant stwierdził, że trudno jest mu sobie wyobrazić 

jak to w rzeczywistości będzie wyglądało, tym bardziej, że wszelki informacje mówią o tym, 

aby preparat spożyć najlepiej do 2 godzi od wystąpienia zagrożenia.  

Radny Jacek Urbański wyraził zdanie, że jeżeli odpowiedzialność za rozprowadzenie  

i sposób rozprowadzenia spoczywa na wojewodzie opolskim to do wojewody należy zwrócić 

się o podanie sposoby w jaki wszystko ma się odbyć. Dyskusja bez wytycznych nie ma 

większego sensu. Radny dodał, że nikt tu nie jest specjalistą w tej dziedzinie, nie ma też pełnej 

wiedzy. Omawiane czynności są czynnościami rządowymi, który ma swojego przedstawiciela 

w postaci wojewody.  

Komendant Mirosław Banaś oznajmił, że wiedzę na temat dystrybucji ma bardzo dobrą. 

Ponadto to samorząd zobowiązany jest do dystrybucji preparatu jodowego oraz odpowiedzialny 

za jego dostarczenie. Natomiast jeśli chodzi o wytyczne dotyczące dawek i grup społecznych, 

którym należy wydać te preparaty komendant poinformował, że jest na bieżąco z Wydziałem 

Bezpieczeństwa Urzędu Wojewódzkiego i cały czas ma informację, że lada dzień będą 

wytyczne.  

Radny Tomasz Wisła stwierdził, że wszyscy opierają się na wiadomościach płynących ze 

świata. Jeśli jest zagrożenie to jest system tworzenia tzw. specustawy i to należy do 

parlamentarzystów. Jest to tworzenie tworu prawnego w szalenie szybkim tempie. Tutaj mamy 

mowę o zagrożeniu atomowym, więc jak najbardziej należy o tym rozmawiać. Zgodnie  
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z wypowiedzią komendanta są jakieś rozwiązania, trzeba się tego obawiać, tylko pytanie co 

będzie w momencie, kiedy jutro dowiemy się, że coś się stało? Czas kilku godzin do przyjęcia 

preparatu jest nie do zrealizowania w przypadku obsługi kilkunastotysięcznej gminy. Radny 

wyraził zdanie, że specustawa by to regulowała. Również wyraził zdanie, że jeśli jest takie 

zagrożenie, to każdy obywatel powinien mieć taki preparat w domu. Radny zwrócił się  

z zapytaniem do komendanta czy wie w jaki sposób rozwiązują o inne państwa? 

Komendant Mirosław Banaś oznajmił, że jego wiedza opiera się tylko i wyłącznie na 

informacjach medialnych. Z najnowszych przekazów medialnych mieszkańcy rejonu Zaporoża 

również zostali wyposażeni w preparaty jodowe w związku z działaniami, które są 

podejmowane. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że pewne procedury są. Dodał, że uwagi, które są 

zgłaszane w dniu dzisiejszym zostaną przekazane na dorocznym zebraniu kierownictwa urzędu 

wojewódzkiego z włodarzami w dniach 27-28 października. Oznajmił, że wątpliwości zostaną 

przekazane do wojewody, wyraził nadzieję, że wojewodowie też wymienią się swoimi 

spostrzeżeniami, co być może wpłynie na zmianę ustawodawstwa w tym temacie.  

Wiceburmistrz oznajmił, że gmina Prudnik opiera się na procedurach istniejących i posiada 

plan dystrybucji. Poinformował, że wiele samorządów i komórek odpowiedzialnych za 

zarządzanie kryzysowe zwracało się do gminy o możliwość skopiowania rozwiązań.  

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że bardzo ważne jest to, aby społeczeństwo 

wiedziała w jaki sposób zostanie poinformowane. Jest to bardzo krótki czas. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka powiedział, że na pewno wykorzystany zostanie system sms 

Alert RCB, na wielu wioskach są syreny alarmowe oraz tzw. „szczekaczki”. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał czy w tym roku Straż Miejska będzie 

kontynuować kontrole emisyjności pieców na terenie gminy czy wobec obecnej sytuacji 

zostanie to zminimalizowane? 

Komendant Mirosław Banaś oznajmił, że to, że zmieniła się ustawa dotycząca jakości 

produktów spalanych w kotłach nie zwalnia gmin ani strażników miejskich od tego żeby jednak 

przeprowadzać kontrolę.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń 

pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1179).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 20/ 
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4) z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 1180) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację.  

Radni dyskusji nie podjęli, uwag nie wnieśli.  

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 1180).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 21/ 

 

Wiceprzewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie. 

 

6. Rozpatrzenie informacji: 

1) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2022 roku (druk nr 1181) 

Wiceprzewodniczący oznajmił, że informacja zawarta w druku nr 871 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedstawionych informacji. 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do załącznika nr 4 czyli do inwestycji, które zostały 

wykonane w pierwszym półroczu. Wykonanie to jest bardzo słabe, bo na poziomie zaledwie 

17-18% i w zasadzie tylko dwie pozycje zasługują na uwagę, bo stanowią 90% wydatków: 

odszkodowania dla działkowców i budowa dworca PKS. Rady wspomniał jeszcze o objęciu 

udziałów w Zakładzie Usług Komunalnych za kwotę 600 000 zł. Zapytał jaki jest cel objęcia 

tych udziałów przez Gminę? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wyjaśnił, że  w momencie, gdy doszło do połączenia 

jednostki budżetowej Zarządu Budynku Komunalnej ze spółką gminna Zakład Usług 

Komunalnych ZUK przejął zadania związane z utrzymaniem komunalnej substancji 

mieszkaniowej. Z tego tytułu ZBK rok rocznie otrzymywał od gminy, za zgodą rady miejskiej 

coś w rodzaju dofinansowania związanego ze stratami jakie ponosił na gospodarce 

mieszkaniowej.  Były to kwoty oscylujące w granicach 800 000 zł – 1 000 000 zł. W umowie 

zawartej z ZUK taka rekompensata jest też uzgodniona.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że z ZUK powinna zostać ustalona taka kwota 

umowna, w której spółka się powinna zmieścić i nie będzie konieczności szukania w budżecie 

dodatkowych środków na takie cele. Pojawia się też pytanie czy straty są wynikiem działalności 

konkretnej związanej z mieszkaniówką czy może spowodowane innymi działalnościami? Może 
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trzeba zapytać prezesa ZUK w jakich dziedzinach działalności ponosi straty i jakiego rzędu są 

to straty? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że straty są związane z działalnością dotyczącą 

substancji mieszkaniowej. Zgodził się z wypowiedzią  radnego. Powiedział, że od dłuższego 

czasu trwają przymiarki do tego, aby ten stan uregulować i przejść na umowę zarządzania. 

Ważnym krokiem w tej kwestii byłoby również przyjrzenie się polityce czynszowej. Czynsze 

od lat nie były podnoszone, są jedną ze składowej poniesionej straty. Temat jednak jest złożony 

i wpływ na niego ma wiele kwestii. Odnośnie inwestycji Wiceburmistrz poinformował, że duże 

inwestycje są przekładane na rok przyszły, co związane jest z finalizacją dokumentacji, albo  

rozpoczęciem pewnych procedur. Jarosław Szóstka wyjaśnił skąd wynika poziom wykonania 

inwestycji w tym roku. Pomimo tego, że wiadomo, iż niektóre z nich nie zostaną wykonane to 

znajdują się w planie, chociażby dlatego, że rozpoczęty został proces projektowy  

i dokumentacyjny. 

Radny Paweł Licznar przypomniał, że w zeszłym miesiącu prezentowane było szczegółowe 

sprawozdanie Zakładu Usług Komunalnych, gdzie znajduje się klarowna informacja   

o należnościach, które powinny wpłynąć do ZUK-u z tytułu czynszu. Radny dodał, że zgodnie 

z tym co mówił prezes czynsze te powinny być na około 40% wyższym poziomie niż są 

obecnie. 

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że wiadomo czym są należności, które ZUK może 

windykować. Teraz sprawa dotyczy straty, którą generuje ZUK i pytanie po co kontynuować 

coś przez kolejne lata. Zmieniając temat radny stwierdził, że są przedsiębiorcy, którzy mają 

umowy cywilnoprawne z Zakładem Usług Komunalnych polegającym na odbiorze odpadów 

komunalnych. Jeśli przy in-hausie udział przedsiębiorców prywatnych będzie większy niż 10% 

ZUK będzie musiał niektórym przedsiębiorcom w Prudniku wypowiedzieć umowę po to, aby 

zachować proporcje in-hausu. Co wtedy? Gdzie wylądują te odpady? Radny wrócił do 

przypadku gminy Nysa i wprowadzonych przez nich rozwiązań.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odniósł się do wątku związanego z gospodarką 

mieszkaniową i należnościami z tytułu niepłaconych czynszów. Oznajmił, że  

w przypadku ZUK-u, który realizuje zadania gminne często od najemców, którzy wynajmują 

w tym zasobie mieszkania gminne i mających z tego tytułu jakieś długi z tytułu niepłacenia 

opłat czynszowych, ściągnięcie tego długu jest niemal niemożliwe, a zadaniem gminy jest 

zapewnienie im dachu nad głową. W przypadku spółdzielni można doprowadzić do eksmisji, 

natomiast gmina musi zapewnić kolejne mieszkanie nawet w przypadku eksmisji. Odnośnie 

procentów wykonywania zadań przez ZUK, jeśli pozostanie umowa ze Spółdzielnią 

mieszkaniową, niestety pozostanie 84,64% działalności świadczonej dla gminy Prudnik. Aby 

uzyskać poziom in-hausu nie można zejść poniżej 90%, natomiast wypowiadając tą umowę 

ZUK pozostanie na poziomie lekko ponad 90%, jednak każde kolejne przyjęte zadanie będzie 

zagrożeniem, z czego zarząd spółki zdaje sobie sprawę i to monitoruje. Nie jest też tak, że jeżeli 

pewnym kontrahentom zostanie wypowiedziana umowa, aby poziom in-hausu został 

zachowany, że wówczas śmieci będą lądowały byłe gdzie. To na przedsiębiorcach leży 

obowiązek znalezienia odbiorcy. Wiceburmistrz wyraził zdanie, że na terenie całego 

województwa znajdują się podmioty, które podpisują taką umowę.  Nie wszyscy przedsiębiorcy 

z terenu gminy Prudnik mają podpisaną umowę z ZUK.  Wiceburmistrz odniósł się również do 

powołanej przez Nysę spółki siostry. Oznajmił, że powołanie takiej spółki również wiąże się  

z kosztami obsługi, co trzeba wziąć pod uwagę chociaż jest to jakieś rozwiązanie. 

Wiceburmistrz oznajmił, że pod wątpliwość poddane zostało czy ZUK powinien zwracać aż 

taką uwagę na in-hause i czy ewentualnie nie powinno się z niego zrezygnować, a ZUK jako 

podmiot całkowicie rynkowy nie powinien wystartować w przetargu, bo miałby największe 

szanse.  Może i miałby największą szanse, jednak trzeba brać pod uwagę fakt, jaką politykę 

swego czasu stosowały przedsiębiorstwa o czym mówił burmistrz we wcześniejszej 
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wypowiedzi. Jeśli ZUK przegrałby przetarg wówczas w szybki sposób musiałby się pozbyć 

wykwalifikowanych pracowników oraz nowoczesnego sprzętu, którym dysponuje. 

Odbudowanie tej infrastruktury w tym przypadku byłoby niemożliwe po okresie dwóch lat  

w tempie szybkim. Następuje wówczas uzależnienie od usługobiorcy i podniesienie stawki, 

która byłaby dalece akceptowalna przez mieszkańców.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał co będzie w momencie, gdy ilość zleceń z gminy ulegnie 

zmniejszeniu? Wówczas ZUK będzie musiał wypowiadać umowy kolejnym przedsiębiorcom. 

Zapytał czy będę jakieś kryteria, któremu przedsiębiorcy wypowiedzieć umowę, a któremu nie? 

Radny oznajmił, iż myślał, że gmina ma jakąś analizę. Jeśli spółka od czterech lat wykazuje 

stratę to być może należy przeanalizować i wrócić do zakładu budżetowego i mieszkaniówka 

powinna być w zakładzie budżetowym. Radny oznajmił, że jest pod wrażeniem tego, że od 

stycznia spółka przechodzi na nowy sposób zarządzania nieruchomościami. Zapytał jakie 

będzie wynagrodzenie dla spółki ZUK za zarządzanie mieniem komunalnym i czy proporcja 

będzie zachowana czy też nie? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że stawka zostanie wynegocjowana. Wszystkie 

wątpliwości, o których mówi radny są również wątpliwościami między gminą, a spółką. 

Wynegocjowana stawka musi zostać zaakceptowana zarówno przez gminę jak i przez spółkę 

oraz musi odpowiadać temu, aby strata była jak najmniejsza. Odnośnie połączenie ZUK-u  

z ZBK wiceburmistrz oznajmił, że decyzja została podjęta cztery lata temu i związana była 

między innymi z in-hausem.  Wyraził zdanie, że jeśli została podjęta taka decyzja to 

wycofywanie się z niej po tak krótkim okresie też byłoby błędem. Wypracowane zostały pewne 

procedury, poniesione zostały koszty, a wycofanie się teraz generowałoby kolejne koszty. Póki 

co podjęte zostały starania, aby straty zniwelować, zoptymalizować działania. Trzeba mieć 

jednak na uwadze to, że niezależnie od tego, kto będzie świadczył usługi i zajmował się 

zasobami mieszkaniowymi to działka ta zawsze będzie przynosiła stratę. Takie niestety są 

warunki.      

Sekretarz Gminy Marek Radom oznajmił, że pozostało niedomówienie jeśli chodzi o odbiór 

odpadów od przedsiębiorców. Zgodnie z ustawą gmina może przejąć obowiązek odbioru tych 

odpadów. Wówczas ogłaszany jest przetarg na wyłonienie wykonawcy, który będzie te odpady 

odbierał, więc nie ma tutaj żadnego zagrożenia.  

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem a Sekretarzem Gminy Markiem Radomem 

wywiązała się dalsza dyskusja dotycząca odbioru odpadów od przedsiębiorców.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że dyskusja zboczyła z tematu, poprosił aby 

zakończyć temat. 

Radny Paweł Licznar podsumował, że nie można obrotu gotówki oderwać od wyniku 

finansowego. Cash flow musi być zabezpieczony i płynny.  

Radny Jacek Urbański przypomniał, że 600 000 zł, od których rozpoczęła się dyskusja to 

dofinansowanie, które corocznie były przekazywane do działalności ZBK. Była to swego 

rodzaju dotacja do „nierentownych” czynszów. Było to przedstawiane w wykazie co zostało 

wykonane przez ZBK w ciągu roku, na jakich działalnościach poniosło straty. Tutaj jest to nie 

wykazane, jednak jest to taka sama dopłata i w tym samym celu.  

Radny Zygmunt Trojniak przypomniał, że tu jest mowa o zaległościach. Dodał, że są rożne 

dodatki mieszkaniowe wypłacane przez OPS. Pomagają one osobom, które nie są w stanie 

regulować swoich należności wobec ZBK. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zaproponował przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2022 roku (druk nr 1181).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 22/ 

 

2) o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2022 

roku (druk nr 1182) 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2022 

roku (druk nr 1182).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 23/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

1183) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że chciałby wprowadzić poprawkę do 

projektu uchwały. 

Szczegóły poprawki omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Radny Jacek Urbański poruszył kwestię zakupu kamerek osobistych dla strażników 

miejskich. Oznajmił, że jeżeli w budżecie przewidziana jest kwota 1 000 zł to wystarczy ona 
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na zakup jednej kamerki. Dodał, że z tego co wie, pracowników straży miejskiej jest więcej. 

Poprosił  o wyjaśnienie jak strażnicy będą z tej kamerki korzystać? Może zdarzyć się, że  

w jednym czasie będzie konieczność wyjazdu do dwóch interwencji. W jaki sposób wówczas 

będzie oceniane, która interwencja jest ważniejsza?  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że póki co Straż Miejska nie ma żadnej kamerki. 

W paragrafie znajduje się 1 000 zł na zakup wideo rejestratora, dodał, że szczerze mówiąc nie 

ma wiedzy na temat kosztu zakupu takiego urządzenia.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur przyznał rację radnemu Urbańskiemu, że jedna kamera 

to za mało. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak można wprowadzać kwotę do budżetu nie wiedząc jaki 

jest koszt zakupu kamery? 

Wiceburmistrz poprosił pracownika merytorycznego o udzielenie informacji w temacie.  

W międzyczasie radny Zygmunt Trojniak zapytał o dokonywane zwiększenie wydatków 

majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 64.356,85zł w zadaniu pn. „Wdrożenie 

kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym” na wykonanie 

budowlanych robót dodatkowych tj. wzmocnienie konstrukcji stalowej zadaszeń peronów, 

wykonanie zasilania pompowni ścieków wody deszczowej dla zbiornika retencyjnego. 

Zasugerował, że być może należy wyegzekwować od projektanta, ze jest to jego błąd i powinien 

ten błąd naprawić. Radny zapytał czy został pominięty fakt, ze pompownia musi być zasilana? 

Wiceburmistrz o udzielenie odpowiedzi poprosił naczelnika wydziału Inwestycji i Zamówień 

Publicznych Aleksandra Gacka.  

Naczelnik Aleksander Gacek wyjaśnił, że na etapie realizacji inwestycji kierownik budowy 

zadał pytanie czy zaprojektowana obecnie konstrukcja dworca jest wystarczająca i czy  

w związku z tym, że obiekt zasilany będzie solarami słonecznymi i panelami, biorąc pod uwagę 

dodatkowe obciążenie śniegiem podczas zimy, czy konstrukcja wytrzyma? Pytanie zostało 

zadane projektantowi. Po przeliczeniu projektant uznał swój błąd, doprojektował potrzebne 

rzeczy, łącznie z kablem, który został pominięty przez branżystę branży elektrycznej. Urząd  

w ramach gwarancji i rękojmi będzie dochodzić od projektanta naprawienia szkody.  

Głos zabrał Komendant Straży Miejskiej Mirosław Banaś. Wyjaśnił wątpliwości związane 

z zakupem kamerki. Oznajmił, że przewidziany został zakup jednej kamerki dla jednego 

patrolu, gdyż nie ma konieczności, aby dwóch strażników w jednym patrolu miało dwie 

kamerki, gdyż byłaby to poniekąd rozrzutność. Biorąc pod uwagę stan finansów jakim można 

dysponować oraz konieczność prowadzenia polityki oszczędnościowej zawnioskowany został 

zakup jednej kamerki. Komendant oznajmił, że będzie wnioskować o zakup kolejnej kamerki 

w przyszłym roku. Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy dysponuje 1,5 patrolu, gdyż jeden ze 

strażników nie dostał zgody na pracę w straży miejskiej od lekarza i został przeniesiony na 

stanowisko monitoringu. W tej chwili pełna obsada patrolu to dwie osoby plus jedna osoba, 

która może działać tylko i wyłącznie interwencyjnie.  Wobec tego, że jest jeden patrol do 

dyspozycji trudno wydawać pieniądze na dwie kamery. Dodał, że jeśli radni wyrażą wolę, to  

z chęcią zakupi kolejną kamerę.  

Radny Jacek Urbański oznajmił, że podczas prowadzenia rozmów dotyczących zakupu 

kamerek dyskusja dotyczyła zakupu kamerek. Nie jednej kamerki. Teraz jest mowa o jednym 

patrolu i oszczędnościach. Radny wyraził zdanie, że na bezpieczeństwie strażników, oraz 

wobec sytuacji jakie zdarzają się podczas interwencji  nie można oszczędzać.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że podziela zdanie radnego Urbańskiego 

Wyraził zdanie, że komendant Banaś powinien zawnioskować o zakup co najmniej jeszcze 

jednej kamery.  

Radny Zygmunt Trojniak sformułował wniosek formalny o zwiększenie wydatków w dziale 

754 w rozdziale 75416 z kwoty 1000 zł na 2000 zł na zakup kamerek dla straży miejskiej oraz 



24 

 

zmniejszenie rezerwy ogólnej w dziale 758 rozdziale 75818 z kwoty 85 037,75 zł na kwotę  

84 037,75 zł.  

Pod głosowane poddana w pierwszej kolejności została zaproponowana autopoprawka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2022 rok (druk nr 1183). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Alicja Isalska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

Następnie pod głosowanie poddany został wniosek formalny radnego.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zwiększenie wydatków w dziale 754 w rozdziale 75416 z kwoty 1000 zł na 2000 zł na zakup 

kamerek dla straży miejskiej oraz zmniejszenie rezerwy ogólnej w dziale 758 rozdziale 75818 

z kwoty 85 037,75 zł na kwotę 84 037,75 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński 

BRAK GŁOSU (3) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Pod głosowanie poddane zostało przyjęcie uchwały z uwzględnionymi poprawkami. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1183).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (5) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1072/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1184) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 

1184).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (7) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1184).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1073/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 – 2025 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 
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8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 1185) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1185 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 1185).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (7) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1074/2022 w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

z siedzibą w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1186) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1186 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1186).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1075/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1187) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1187 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1187).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1076/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1188) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1188 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1188).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1077/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1189) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1189 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1189).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1078/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1190) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1190 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1190).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1079/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul Łuczniczej  

w Prudniku (druk nr 1191) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1191 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul Łuczniczej w 

Prudniku (druk nr 1191).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Alicja Isalska, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1080/2022 w sprawie oddania w najem 

części hali sportowej przy ul Łuczniczej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1192) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1192 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1192).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 



30 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1081/2022 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa 

Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę 

dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1193) 

Wiceburmistrz wyjaśnił, że Wieszczyna w dalszym ciągu pozostanie w sołectwie Dębowiec. 

Jest to zmiana techniczna, ale w ramach konsultacji zostaną wyjaśnione wszelkie wątpliwości.  

Oznajmił, że o dokonanie zmiany zwrócił się główny geodeta kraju. Prośba motywowana jest 

tym, że w przysiółkach, które są częściami danej wioski, tak jak w przypadku Wieszczyny  

i Dębowca, występuje podwójna numeracja, a tak nie powinno być, numeracja powinna być 

ciągła. Problem można rozwiązać na kilka sposobów, jednak zaproponowana w uchwale będzie 

bez kosztowa dla mieszkańców.    

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa 

Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę 

dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1193).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1082/2022 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu oraz uchwalenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

w wyznaczonym miejscu (druk nr 1194) 
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Radny Andrzej Gajewski dopytał czy w zaproponowanym regulaminie podane są również 

miesiące? Czy regulamin jest całoroczny? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że regulamin jest całoroczny. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie, 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu oraz uchwalenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

w wyznaczonym miejscu (druk nr 1194).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1083/2022 w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonym miejscu oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość 

i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Prudnik (druk nr 1195) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały druk nr 1195 zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 1195).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward 

Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1084/2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1196) 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Zygmunt Bochenek przedstawił 

uzasadnienie do petycji. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1196).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

BRAK GŁOSU (2) 

Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (6) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXVI/1085/2022 w sprawie rozpatrzenia 

petycji została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że interpelacje można składać w Biurze Rady lub na ręce 

Przewodniczącej. 
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11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Radny Andrzej Gajewski poinformował, że komisja ds. Wsi i Gospodarki Rolnej została 

zobligowana do wystosowania pismo do operatorów sieci T-mobile oraz Plusa informujące  

o fatalnej jakości usług w części obszarów wiejskich naszej gminy.  

Radna Katarzyna Rożek poruszyła temat godziny o której odbywa się sesja. Oznajmiła, że  

w innych gminach sesje odbywają się w godzinach popołudniowych. Dodała, że zawsze 

godzina poranna broniona jest dostępnością naczelników, jednak jak widać, nie uczestniczą oni 

czynnie w posiedzeniu. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur stwierdził, że doświadczenie, chociażby dzisiejszego 

dnia, pokazuje, że naczelnicy proszeni są o zabranie głosu w różnych momentach. 

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że z jego wiedzy wynika, iż naczelnicy słuchają sesji on-

line i w razie pytań są w stanie w każdej chwili pojawić się na sali.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że w budżecie znalazły się już środki 

pierwszej transzy na dodatek węglowy i osoby, które w pierwszej kolejności złożyły wnioski 

wnet będą mogły spodziewać się wpływu środków na ich konto.  

  

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 


